
Algemene Ledenvergadering VVZRBREDA 
 
Aanwezig: Lawrence van Woensel, Hans Klabbers, Hans Wissink, Sander Scarioni, Marco van 
Grootel, Edwin Klijsen 
 
Datum: 10-11-2022 
Aanvang: 19:00 uur 
 
Algemeen: 
Voorzitter opent de vergadering en bespreekt de notulen. 
De notulen zijn goedgekeurd 
 
Lawrence licht de activiteiten van afgelopen jaar en voorgaande jaren toe. Ook gericht op 
zijn tijd als voorzitter gezien zijn afscheid. 
Aanleiding was om te starten vanwege de veranderingen aan de ZRW in 2019 
Daarna getracht om de leefbaarheid te bewaken en te pleiten en lobbying voor 
veranderingen ten gunste van de ZRW. 

- Vooral vrachtverkeer is nu een aandachtspunt 
- Daarnaast verkeersstromen. Hier hebben we afspraken kunnen maken dat bij 

calamiteiten de toe-ritten worden afgesloten.  
- We hebben het afgelopen jaar ingesproken op de omgevingsvisie, verschillende 

malen gereageerd naar de gemeente op incidenten. Geen toename verkeer is onze 
inzet. 

- Huidig gaande is nog het Marga Minco plein wat traag vordert. Gericht op 
leefbaarheid.  

- Geluidsschermen is ook een lopend traject, daar is nog geen zicht op mogelijkheden. 
Nu wel wordt gekeken met studenten naar innovatieve oplossingen.  

- Doorstroming. Geen files en ronkende vrachtwagens voor de deur 
Daarnaast is het belangrijk om de vereniging actief te houden en daarvoor oproep aan de 
leden om zich te melden indien men zich zou kunnen inzetten voor de vereniging. We willen 
blijven aandacht vragen voor vrachtverkeer, omdat het blijft toenemen.  
 
Financiën 
Marco licht de financiën toe. Deze zijn in de uitnodiging van de ALV bijgevoegd. Enige 
uitgave zijn cadeau voor aftredende vicevoorzitter en een kleine vergoeding voor 
folderbezorgers en folderkosten. 
We hebben 1545eur in kas 
De financiën zijn besproken met de kascontrole commissie.  
Aantal leden is stabiel tussen 50-60 leden. We zullen wel actief moeten blijven werven in de 
buurt.  
Gezien het beperkte uitgave patroon, stelt het bestuur voor om de contributie voor komend 
jaar op 20 eur te laten. We verwachten geen uitgaven, maar daarmee creëren we enige 
financiële middelen om indien het nodig is. 
Op dit moment is de incassorun nog niet gebeurd voor 2022. Dit wordt nog in november. 
Voor volgend jaar stellen we vast dat de incassorun in juni zal gebeuren. 
 
Kascontrole commissie 



Sander licht de activiteiten toe. Ze hebben de bankafschriften gecontroleerd en de 
transacties bekeken als ook het saldo met de boekhouding aangesloten en geen 
bijzonderheden gevonden. Daarmee akkoord en adviseert de leden decharge te verlenen.  
 
Dit is zonder tegenstemmen aangenomen en bestuur is decharge verleent 
 
Bestuurssamenstelling 
Lawrence licht toe dat hij na 5 jaar afscheid neemt als voorzitter. Hij blijft zich inzetten, 
echter iets minder op de voorgrond.  
Mooie tijd gehad en vond het een mooie en ook leuke taak. De vereniging staat op de kaart 
en blijft doorgaan.  
Is ontzettend blij dat Hans de voorzittersrol wil overnemen en wil toetredn tot het bestuur.  
 
De leden nemen unaniem Hans als nieuwe voorzitter aan. 
 
Hans bedankt Lawrence als voorzitter en we blijven doorzetten op leefbaarheid aan de ZRW 
 
Hans sluit na een rondvraag de vergadering 
 
 


